
Mötesanteckningar Föräldramöte F-06: 

Datum: 2018-08-21 

Agenda: 

1. Information från föreningen. 

2. Uppstartsläger och träningstider 

3. Matcher och serier 

4. Cuper 

5. Lotteri-, hall-, café- och ekonomiansvarig 

6. Övrigt 

 

1. Information från föreningen 

Kärra HF:s ordförande Tommy Taponen gästade möte och informerade om 

följande: 

• Kärra HF fyller 60 år 2018 

• Föreningen bland de större i stan med ambitionen att bedriva bra 

verksamhet som är långsiktigt hållbar med sund ekonomi.  

• För att ge föreningens ledare förutsättningar att ge de aktiva 

ungdomarna en så bra fysisk grund som möjligt har en fystränare anlitats 

som hjälper lagen med detta. 

• 1-2/9 kommer målvaktsträning att anordnas i Lillekärrshallen en dag för 

målvakter och en dag för ledare. 

• Eventuellt kommer man även att erbjuda positionsträningar under 

hösten utöver ordinarie träning. 

• 3 lotteriomgångar under året samt försäljning av julblommor innan jul. 

På frågan om det är tillåtet för föreningens ungdomar att sälja lotter och 

om det är lämpligt med avseende på spelmissbruk, pengahantering etc. 

Så har föreningen diskuterat och tagit beslutet att genomföra 

lotteriförsäljning i fortsättningen också.   

• Hallfrågan är ständigt aktuell men tillgången av halltid i Kärra är 

begränsad å hallar i andra stadsdelar är ett måste. Föreningen driver 

sporadiskt frågan om ny sporthall.  

 

2. Uppstartsläger och träningstider 

Kul att så många tjejer hade möjlighet att följa med till Herrljunga. Individuella 

samtal med de som inte kunde följa med kommer att ske inom kort. Positiva 

samtal med de som genomförts och vi ledare vill uppmuntra till en uppsökande 



attityd där tjejerna pratar med oss direkt när de har frågor.  

 

Vi har för avsikt att ha tre träningar per vecka, två i hall och en mer fysinriktad 

träning som oftast sker utomhus. Vi har fått en halltid i Angered Arena 

onsdagar 17-18:30 och vi inväntar fortfarande en tid i Kärra. Diskussion pågår i 

föreningen hur detta kan lösas och vi hoppas att det är löst inom kort, troligt 

att andra träningen kommer att vara på måndagar samt fysträning som 

troligtvis blir fredagar.  

 

3. Matcher 

Vi har anmält två egna lag till seriespel och kommer även att delta i ett delat lag 

med F11 (Flicko-07), detta med anledning av att vi är för få tjejer för att anmäla 

tre lag samtidigt som vi tycker att vi är för många för två lag. Ambitionen är 

därmed att erbjuda alla minst en match i veckan. Inför detta år är serierna 

nivåindelade i tre nivåer. Vi kommer att ha ett lag i nivå ett och ett lag i nivå 

två, även blandlaget med F11 kommer att spela i nivå 2.  

Tanken med denna indelning är att alla tjejer skall ges möjlighet att spela och 

utvecklas på sin nivå vilket vi tror kommer ge dem mest i längden. Detta gör 

också att vi på träningarna kommer att dela in tjejerna nivåmässigt i vissa av 

övningarna. Då alla har olika behov och är på olika nivå beroende på moment 

kommer indelningen att variera på träning. Vi har heller inte några låsta lag 

utan spelare kommer att flyttas mellan lagen under året beroende på 

utveckling och behov för stunden.  

 

4. Cuper 2018-2019 

Vi har som ambition att delta i följande cuper under året: 

Cup: Datum: Uppskattad kostnad: 

Skadevi Cup (Skövde 
med övernattning) 

2-4/11 2018 2000 kr/ spelare 

Rödspätte Cup 
(Fredrikshamn med 
övernattning) 

Påsken 2019 2500 kr/spelare 

Bohus Cup April/Maj 2019 200 kr/spelare 

Partille Cup Juli 2019 300 kr/spelare 
Göteborg Cup  September 2019 200 kr/ spelare 



OBS! Vi kommer fr.o.m nu att ändra anmälningsförfarandet till cuper vilket 

innebär: 

• Vi kommer i god tid innan cupen skicka ut information om anmälan och 

sista datum för betalning. 

• Har betalning inte inkommit innan sista datum för betalning är man inte 

anmäld (betalning = anmälning).  

• Vi anmäler antalet lag baserat på de som har betalat. 

 

Vi gör ovanstående för att underlätta administrationen för 

ekonomiansvarig samt att vi har rätt förutsättningar när vi anmäler 

lagen.  

 

5. Lotteri-, hall-, café- och ekonomiansvarig 

En förutsättning för att vi skall kunna bedriva verksamheten är att vi ledare får 

hjälp med administrationen runt laget. Följande tog på sig uppdragen för 

respektive ansvarsområde: 

Lotteriansvarig: Dusica Drobac och Lina Tasevski 

Hallansvarig: Patrik Mattsson och Pano Popovski 

Caféansvarig: Catarina och Robert Carlund 

Ekonomiansvarig: Linda Robertsson 

6. Övrigt: 

Läktarkultur: Vi förväntar oss under året att ni föräldrar, som vi vet är våra 

största supportrar, stöttar laget, spelarna och oss på bänken genom att heja på 

oss och låta oss ledare sköta coaching och instruktioner till tjejerna. Matcherna 

är tjejernas tillfälle att testa det som de tränat på och att utföra saker enligt 

taktiska instruktioner innan och under matchen. Ofta lyckas vi men ibland 

misslyckas vi men oavsett hur det går så utvecklas vi av det och bygger karaktär 

för framtiden.  

I övrigt vill vi tacka att så många hade möjlighet att komma (22 tjejer 

representerade) och ser med stor spänning fram emot kommande säsong 

tillsammans med tjejerna! 


